
        10. zasedání zastupitelstva obce Kuchařovice 

 
 

Výpis z 10. zasedání zastupitelstva obce Kuchařovice konaného 

dne 

21. 10. 2019 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kuchařovice, 8. května 211 

 

Bod č. 1 Zahájení  

 

Bod č. 2. Navržení zapisovatele a schválení ověřovatelů zápisu, schválení (doplnění) programu 
jednání 

Bod č. 3 Program zasedání 

Přijato usnesení č. 3 zápisu č 10/2019: ZO schvaluje následující program jednání ZO č. 10/2019: 
Program:  

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Program zasedání 
4. Zpráva o činnosti rady obce č. 13 ze dne 18.9. a č. 14 ze dne 14.10. 2019 
5. Rozpočtové opatření č. 7 
6. Žádosti, ostatní 
7. Diskuse 
8. Usnesení 
9. Závěr 

 
Hlasování o schválení programu zasedání zastupitelstva obce: 
Pro: 14  proti: 0  zdržel se: 0 
Návrh programu zasedání zastupitelstva obce byl schválen tak, jak je uvedeno shora. 
 

1. Bod č. 4 Zpráva starostky obce o činnosti Rady obce č. 13 ze dne 18.9. a č. 14 ze dne 
14.10. 2019 

Projednávané body z jednání RO č. 13 a 14/2019 obdrželi všichni zastupitelé v písemné podobě 
předem k pročtení. Starostka obce přednesla zprávy o činnosti Rady obce. 

Program RO ze dne 18.9. 2019 
 

• Informace o činnosti OU od posledního zasedání rady 

• Rozpočtové opatření č. 5  

• Darovací smlouva mezi obcí Kuchařovice a Oblastní charitou Znojmo na finanční dar ve výši 
1000,- Kč 

• Žádost o sponzorský dar na podporu jezdeckého sportu a turismu v obci Kuchařovice pro 
spolek Equus Kuchařovice z. s 

• Žádost o pronájem části obecního pozemku v k.ú. obce Kuchařovice na p. č. 541 o výměře 50 
m² 

• Pronájem parcel v katastru obce Kuchařovice parc. č. 1150/28 (ostatní plocha 249 m²) a parc. 

č 1153/12 (zahrada 356 m²) v oblasti Horní Leska vedeném v LV 10001 



• Platový výměr ředitelce ZŠ a MŠ Kuchařovice 

• Pověření nového správce Hladovského rybníka 

• Vyhlášení dotačního titulu na posílení rekreační funkce pozemků určených k plnění funkce 

lesa Výzva č. 8.5.2 Neproduktivní investice v lesích (PUPFL) -rekonstrukce stezek, naučné a 

herní prvky, informační tabule, fitness prvků, odpočívadel, přístřešků, odkládání odpadků. 

Výše podpory je od 100 000,- do 2 milionů.  Datum podání do 29.10. 2019 

• Dopravní situace v obci. Řešení problému narůstající dopravy na ulici 8. května. 

• Projekt ,,Sadové úpravy v lokalitě ,, Za rybníkem,, v Kuchařovicích  

• Opravy stávajících cest a komunikací. 

Program RO ze dne 14. 10. 2019 

 

• Informace o činnosti OÚ od posledního zasedání rady 

• Žádost ZŠ a MŠ Kuchařovice o dofinancování projektu-Dětské hřiště a zahrada v přírodním 

stylu 

• Pronájem části obecního pozemku v kat. obce Kuchařovice na parcele č. 541.  

• Rozpočtové opatření č. 6 

• Informace ZŠ a MŠ Kuchařovice o přerušení provozu školní družiny a omezení chodu 
mateřské školy na jednu třídu v době konání podzimních prázdnin 29.-30.10. 2019 

• Odpisový plán ZŠ a MŠ Kuchařovice. 

• Seznam knih navržených k vyřazení při revizi konané v Místní knihovně Kuchařovice. 

• Zpráva z činnosti SDH Kuchařovice 

• Obnova nábytku knihovna 

• Dopravní situace v obci-průjezd obcí 

• Havarijní stav dešťové kanalizace na ulici Okružní, svádějící vodu z ul. Větrná.  

• Pozemkové úpravy v katastru obce 

• Jímání dešťové vody 

• Opatření na vodních nádržích. Hladovský rybník, v ul. V Zahradách 
 

Usnesení č. 4 zápisu č. 10/2019: ZO bere na vědomí informace z jednání RO č. 13. a 14 

 
Bod č. 5 Rozpočtové opatření č. 7 
Starostka obce přednesla rozpočtové opatření č. 7.  
ZO rozpočtové opatření č. 7 bylo schváleno bez připomínek 
Hlasování: Pro: 14  proti:  0 zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno 
 

Bod č. 6 Žádosti, ostatní záležitosti 
 
Bod č. 6a/Návrh na vyřazení knih z obecní knihovny 
ZO byl předložen seznam knih navržených k vyřazení z Místní knihovny Kuchařovice.  
ZO navrhuje knihy vyřadit a vyřazené knihy nabídnout k odebrání občanům, žákům a dětem v ZŠ a MŠ 
Kuchařovice zdarma. 
Usnesení č. 6 a) zápisu č. 10 /2019 Knihy vyřadit a vyřazené knihy nabídnout k odebrán občanům, 
žákům a dětem v ZŠ a MŠ Kuchařovice zdarma. 
Hlasování: Pro: 14  proti:  0 zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno 
 



Bod č. 6b) Účetní odpisový plán podle SU a AU na rok 2019 ZŠ a MŠ Kuchařovice 

Ředitelka ZŠ a MŠ Kuchařovice předložila ke schválení odpisový plán podle SU a AU na rok 2019 

Usnesení č. 6 b) zápisu č. 10 /2019: ZO schvaluje odpisový plán podle SU a AU na rok 2019 

Hlasování: Pro:  14 proti: 0  zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno 
 

Bod č. 6c) Protokol o zařazení DM do užívání. Instalace zábran u Víceúčelového zařízen obce 
Kuchařovice. Pořizovací cena 94 177,- Kč 

Usnesení č.6c) zápisu č. 10/2019 ZO navrhuje zařadit Instalaci zábran u Víceúčelového zařízení obce 

Kuchařovice za pořizovací cenu 94 177,- Kč do majetku obce 

Hlasování: Pro: 14  proti:  0 zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno 
 

Bod č. 6d) Zařazení dlouhodobého majetku-Technické zhodnocení hasičské zbrojnice Kuchařovice, 
rekonstrukce podlaží ve věži v ceně 51 679,-Kč.  

Usnesení č. 6 b) zápisu č. 10 /2019 navrhuje zařadit do majetku obce: DM technické zhodnocení 
hasičské zbrojnice Kuchařovice-rekonstrukce podlaží ve věži v ceně 51 679,-Kč. zařadit do majetku 
obce. 

Hlasování: Pro: 14  proti:  0 zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno 
  

Bod č. 6e) Podání žádosti projektu v rámci Programu rozvoje venkova. Výzva č. 8.5.2 Neproduktivní 
investice v lesích. Výzva je do 29. 10. 2019.  

Výzva se zaměřuje na obnovu sportovních prvků, odpočívadel, úpravě cest, lávek atd. v lesích, které 
jsou využívány za účelem rekreace. Dotace je 100%. Projekt je zpracován, doloženy patřičné 
dokumenty. Starostka obce na doporučení RO navrhuje schválit podání žádosti o dotaci. 

Usnesení č. 6 e) zápisu č. 10 /2019 ZO schvaluje podání žádosti projektu v rámci Programu rozvoje 
venkova. Výzva č. 8.5.2 Neproduktivní investice v lesích. Výzva je do 29. 10. 2019.  

Hlasování: Pro: 14  proti:  0 zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno 
 

Bod č. 6f) Zápis z jednání kontrolního výboru obce  

Předseda KV předložil ZO zápis z jednání KV, který všichni zastupitelé obdrželi předem. 

Připomínky k zápisu z jednání KO. 

Starostka obce upozornila KV, že měl provést kontrolu, tak jak zákon ukládá. ZO obdrželo pouze zápis 
z jednání nikoli zápis z kontroly. Upozornila na to, že KV má provádět kontrolu plnění usnesení z jednání 
ZO a RO na základě originálních zápisů nikoli výpisů z webových stránek. Dále kontrolní výbor 
kontroluje dodržování právních předpisů ostatními výbory a obecním úřadem na úseku samostatné 
působnosti, plní další kontrolní úkoly, jimiž jej pověřilo zastupitelstvo obce. 
 Dále objasnila připomínky k výstavbě telekomunikační věže, kde opět KV nepracoval s originálními 
dokumenty pouze čerpal ze zápisů ze zastupitelstev, a to z webových stránek. Originály žádostí, smluv 
a rozhodnutí nebyly ze strany KV vyžádány. Na jednání ZO ze dne 21.8. 2019 bylo téma výstavby 
telekomunikační věže jedním z bodů diskuse ZO. Na dotazy ze strany zastupitelů (p. Jandy) bylo 
starostkou obce odpovězeno na tomto jednání. V zápisu z jednání chybí poměr hlasování a připomínky 



nebyly konzultovány se zodpovědnou osobou. KV obdržel od starostky obce metodické listy, včetně 
písemné odpovědi na zápis z jednání KV ze dne 10. 10. 2019. které proběhlo v ul. Ke Kapličce č. 183. 

Předseda KV na správnosti zápisu trvá a není si vědom žádného pochybení. Navrhuje společně se 
starostkou obce vyjádření nezávislé osoby, která zhodnotí, zda zápis z jednání KV je sepsán správně, a 
to dle zákona či nikoli. 
Dále zastupitelé vznesli návrh na přezkoumání procesu povolení stavby na katastru obce Kuchařovice 
konkrétně telekomunikační věže Kuchařovice. 
Navrhuje vyjádření nezávislé odborné třetí strany, která zhodnotí, zda zápis z jednání KV je sepsán 
správně dle zákona či nikoli opětovně řešit na dalším ZO. 

Usnesení č. 6f) Starostka obce navrhuje ZO obce Kuchařovice neschválit zápis z jednání kontrolního 
výboru ze dne 10.10. 2019 a pověřuje předsedu KV provézt řádnou kontrolu dle zákona o obcích § 
119 odst. č. 3 a), b) a c). 

Hlasování: Pro: 7  proti: 5 (p. Janda Petr, Plaček Marek, Švéda Petr, Bajko Václav, Krulová 
Jitka)                                            zdržel se: 2 (Fruhvirt Petr, Groisová Simona) 
Usnesení nebylo schváleno.  
 
Bod č. 6g) Návrh p. Ing. Aleše Mlejnka projednání provedení pozemkových úprav obce Kuchařovice 
p. Mlejnek přednesl návrh na postup jednání ohledně pozemkových úprav-především přednést 
veškeré a podrobné informaci o průběhu a významu pozemkových úprav v obci občanům na veřejném 
zasedání. Návrh sezvat odborníky a starosty obcí, kteří si pozemkovou úpravou prošli, sezvat obyvatele 
obce Kuchařovice k diskusi a významu pozemkových úprav v obci. Starostka obce požádá starosty obce, 
kteří pozemkovou úpravou již ve své obci provedli o pomoc, včetně oslovení pana Poláčka, který pro 
obec zpracovává územní plán dále odborníky z katastrálního a pozemkového úřadu. Pověřeno Radou 
obce. 
ZO bere na vědomí informace o postupu při pozemkových úpravách. Jednáno na RO, kde byly 
jednotlivé závěry zapsány. 

Bod č. 6h) Návrh na projednání jímání dešťové vody z objektů v majetku obce. 

p. Mlejnek vypracoval analýzu a kalkulaci spadu dešťové vody z objektů v majetku obce Kuchařovice. 
Návrh na vypracování studie, včetně zpracování návrhu na dotace Dešťovka. Zaúkolovat investiční 
komisi. P. Mlejnek jako spolupracující. 

Bod č. 6h) ZO bere na vědomí informaci o využití dešťové vody z objektů v majetku obce. Jednáno 
na RO 

Bod č. 6 ch) Dopravní studie počtu, rychlosti vozidel s ohledem na dodržování maximální povolené 
rychlosti v obci Kuchařovice. 

Obec Kuchařovice nechala zpracovat dopravní studii zaměřenou na dopravní situaci na hlavní ulici 8. 
května. Měření probíhalo po dobu tří týdnů. Měřící zařízení bylo instalováno před přechodem 
v nejohroženější částí obce (zastávka MHD, obchod, křížení dvou dalších příjezdových cest). Studie 
bude sloužit pro další jednání např. pro Dopravní policií, městem Znojmem a na jednání na půdě 
Parlamentu, které proběhne 29. 10. 2019.  

Starostka obce navrhuje úsekové měření v obci, které by mělo dopravu v obci zpomalit. Pořízení tohoto 
měření je pro obec velice nákladné, budou probíhat jednání, která by měla finanční situaci vyřešit, 
popřípadě pořízení tohoto zařízení snížit na minimum. 

Usnesení č. 6ch) ZO bere na vědomí informaci o výsledku dopravní studie a dalších jednáních ohledně 
dopravy na ul. 8. května Kuchařovice  

Bod č. 6 i) Technické zpracování zalévání obecní zeleně navržené p. Florianem 

Zastupitelé obce obdrželi návrh od pana Floriana na postup zalévání obecní zeleně. Starostka obce 



poděkovala za vypracování návrhu, který bude přednesen zaměstnancům obce k případnému vyžití.  

ZO bere na vědomí návrh na postup zalévání zeleně.  

Bod č. 6 j) Opravy komunikací a doprava v obci. 

Oprava havarijního stavu sesouvající se dešťové kanalizace v ulici Okružní od garáže p. Švejcara po dům 
č.p. 244. Zadáno třem firmám doposud dvě zaslaly cenovou nabídku.  

V druhé etapě oprav komunikací bude opraven nájezd k louce nad kanalizačním potrubím u 
transformátoru v ulici V Zahradách, dále v ul. Nad Rybníkem prasklý asfaltový povrch u kanalizačního 
poklopu, Hladov-staré hřiště budou přesunuty kontejnery na odpad před budovu spol. Mikra, tím 
vzniknou nová parkovací místa na starém hřišti. 

Rozšíření parkovacích míst u hřbitova na pozemku patřící soukromým osobám a SÚS-bude vyžádán 
souhlas vlastníků. 

Starostka obce navrhuje v ulici Na Výhon vyznačit parkovací místa (bílé značení na povrchu vozovky). 
Majitele jednotlivých domů budou mít vyhrazeno jedno trvalé místo ke stání.  

ZO bere na vědomí informaci o dalších opravách komunikacích a řešení situace v ulici Na Výhon a 
rozšíření parkovacích míst v ul. Hladov 

Bod č. 6k) Kulturní akce 

Nejbližší akce sv. Martin požadavek p. Krulová zákaz parkování v ulici Na Hladově po dobu konání 
akce. Dále zahájení adventu-rozsvícení stromu, který v letošním roce obci věnuje rodina Josefa 
Mojžíše a paní Jana Hádenová, dále adventní koncerty, živý betlém a Silvestr. Akce pořádá kulturní 
výbor. Starostka obce poděkovala p. Fruhvitrovi a p. Kubkovi za vyřešení přívodu elektrické energie 
na staré hřiště. P. Fruhvirt dále nastínil další postup osvětlení starého hřiště. 

Bod č. 7. Diskuse, Usnesení 

p. Bajko 

• dotaz na sesouvající se dešťovou kanalizaci odkud a kam povede oprava-dotaz odpovězen 

• ujíždějící břeh u rybníka V zahradách-opravy jsou zařazeny k projektovému zpracování 
směřující k využití z dotací. 

p. Janda  

• oprava U Rybníka -větší oprava 

• dotaz na hospodaření obce srovnání hospodaření za stejné období v loňském roce, včetně 
dotazu na provedení kontroly FV-na dotaz bylo odpovězeno 

p. Mlejnek  

• dotaz na pokračování Větrná 2. – odpověděl pan Kubek smlouva o přeparcelaci se již 
zpracovává a v blízké době dojde k její distribuci daným vlastníkům pozemků. 

p. Kubek  

• návrh na informace ohledně parcele č. 168 záměr o odkoupení zadní části objektu. 

p. Florian 

• Povinné čipování psů od 1.1. 2020 
 

p. Švéda  

• dotaz na udržitelnost projektu Znojemská – dotaz zodpovězen. Ul. Znojemská lze provádět 
úpravy, na které musí být zpracován projekt. 



Bod č. 8. Usnesení 

Další jednání ZO svolávat na středu v 17.00 hodin 

Bod č. 9 Závěr 

Zastupitelstvo bylo ukončeno v 20.15 hodin.                              V Kuchařovicích dne 25.10. 2019 

Zapsal: 
 
Ing. Aleš Mlejnek 
  
………………………………………………. 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
…………………………………………….                                                          …………………………………………… 
   Petr Fruhvirt                                         Ing.  Petr Veselý                        
 
 
………………………………………..                                                                  ……………………………………….. 
        Aleš Kubek                                                                                               Marcela Mašejová, 
     místostarosta                                                                                    starostka obce                                                                                                                                                 


